
Zápis – kulatý stůl – Spolupráce MČ s neziskovými organizacemi – 14. 4. 2015 

Čas konání – 18.00-19.00 
Místo – zasedací místnost ÚMČ Praha 21 
Přítomni – dle prezenční listiny 

1. Úvodní slovo a přivítání – pí. Punová, radní MČ pro volnočasové aktivity přivítala přítomné 

účastníky, poděkovala za práci paní Hájkové (v její nepřítomnosti), představila Ing. Ponicovou 

jako koordinátorku MČ Praha 21 pro MA21 a spolky. Dále představila Ing. Zátkovou, politika 

MA21 a předala slovo Ing. Ponicové 

2. Ing. Ponicová na úvod požádala přítomné, aby představili sebe i spolek, který zastupují. 

Přítomní se představili v tomto pořadí: 

- Pí. Kazdová – členka Újezdského stromu a šéfredaktorka „Otevřených novin“ 

- P. Hartman – předseda Újezdského stromu, představil spolek 

- Pí. Hartmanová – členka Újezdského stromu 

- Pí. Kovanicová – Klub aktivních seniorů, představila spolek 

- Pí. Murtingerová – AMBRA, ŠSK, představila spolek 

- Pí. Daněčková – Tři pro zdraví, představila spolek 

- Pí. Vojtová – Klub aktivních seniorů, představila spolek 

- Pí. Danielová – Újezdské muzeum, představila aktivity muzea 

- P. Mach – KVA RMČ P21, zahrádkáři 

- Pí. Exnerová – zahrádkáři, představila spolek 

- P. Nedbal a p. Král – rybáři, představili spolek 

- Pí. Prošková – Douglaska, představila spolek 

- Pí. Taške – Rarášek, představila spolek 

- P. Sady a p. Váňa – SDH Újezd n.L., představili spolek 

- Pí. Šárová a pí. Vítková – SOSÁK Sibřina, představili spolek 

- P. Kurka a pí. Kurková – ŠSK (u ZŠ Masarykova), představili spolek 

- P. Sedlák – Sokol Újezd n.L., představil spolek 

- Pí. Kučerová – Prampouch, představila spolek 

- P. Kuncman – Šachový SK Újezd n.L., představil spolek 

- P. Plzenský – JOKI SK volejbal, představil spolek 

- P. Mora – FK Újezd n.L., představil spolek 

- P. Bareš – Veselý Újezd, představil spolek 

- Pí. Vlachová – Taekwondo, představila spolek 

- Pí. Štefková – Neposeda o.s., představila spolek 



- P. Jeníček – zastupitel, host kulatého stolu 

- P. Duchek – zastupitel, host kul. stolu, člen spolku OKO 

- P. Veselý – OKO, představil spolek 

Ing. Ponicová požádala přítomné, aby zaslali/zasílali své akce a MČ je mohla podpořit prezentací na 

webu MČ. 

Dále Ing. Ponicová sdělila, že v současné chvíli RMČ schválila granty tak, jak byly předložené z 

grantové komise a zároveň se přítomným omluvila za zdržení způsobené personálními záležitostmi. 

Tabulka s granty bude rozesílána v tomto týdnu a následně budou u Ing. Ponicové připraveny 

smlouvy k podpisu. Přítomní se mohli v průběhu kulatého stolu seznámit s výší obdrženého grantu, 

byla k dispozici tabulka. 

Ing. Ponicová dále požádala spolky o podporu akcí MČ, zmínila např. Den země. 

3. následovala diskuze 

p. Mach vyjádřil poděkování paní Ivě Hájkové za práci a navrhl, aby byl vytvořen plán akcí 

v předstihu, aby se akce spolků nepřekrývaly. 

Pí. Exnerová sdělila, že dávala plán akcí předem p. Voříškovi, kulturnímu referentovi a 

požádala, zda by bylo možné respektovat v kalendáriu v ÚZ termíny akcí, které se prolínají do 

dalšího měsíce. 

p. Hartman sdělil, že v ÚZ nebyla uveřejněna pozvánka na úklid. 

Pí. Murtingerová požádala, zda by bylo možné potvrzovat přijetí příspěvků v ÚZ. 

 

Pí. Punová přítomným sdělila, že během účasti na setkání k MA21 (zdravá města) zjistila, že 

v jiných městech nejsou ke spolkům tak štědří, ale zároveň prohlásila, že MČ Praha 21 si 

velmi váží činnosti spolků a proto pokračuje v jejich podpoře celkově vyšší částkou (tj. 500 

000,-Kč) než to dělají jiná města. 

Pí. Kučerová sdělila, že paní Hájková rozesílala týdenní přehled akcí a požádala, zda by to bylo 

opět možné, bylo přislíbeno (Ing. Ponicová na tom pracuje). 

Pí. Kazdová – spolek Újezdský strom žádá o vysvětlení článku týkajícího se odpadkových košů 

v lese. Přítomní zástupci MČ se od tohoto článku distancují, nevyjadřuje jejich osobní názor. 

P. Hartman sděluje, že by měla být vzájemná podpora spolků a MČ a dále že je nutné 

nezaměňovat spolek Újezdský strom s volebním uskupením Otevřený Újezd, zaměňování 

těchto dvou subjektů se projevuje například v obsazení komisí RMČ, do nichž nebyl přijat 

žádný člen Újezdského STROMu 

P. Bareš sděluje, že se nechce účastnit politické diskuze. 

P. Jeníček pozval přítomné na projednání k ÚZ, aby toto téma nemuselo být diskutováno na 

kulatém stolu. 

Spolek Sosák upozorňuje na to, že nadační granty podporují většinou nové aktivity nikoliv 

aktivity již zavedené, které vyžadují dlouhodobou podporu. 

Pí. Taške sděluje, že paní Hájková dostávala kontakty od spolků, které následně uveřejňovala 

v ÚZ. 



p. Duchek upozorňuje na problém roznosu ÚZ, zašle email pí. Ponicové, která ho může dále 

rozeslat a navrhuje oslovit kompetentní osoby ve větším množství, aby se poukázalo na 

problém. 

Ing. Ponicová požádala znovu o zaslání kontaktních údajů spolků kvůli aktualizaci dat. 

P. Mora se dotazoval, co je MČ schopna spolkům nabídnout, konkrétně se tázal na spoluúčast 

u grantů. Bylo mu sděleno, že je nutné to konzultovat předem přes Ing. Ponicovou, která 

připravuje materiály pro RMČ. Dále navrhoval zvážit, zda nezahrnout „příjmy z hazardu“ do 

grantového systému. Bylo přislíbeno, že to bude dále diskutováno. 

Pí. Daníčková dala na zvážení, zda by MČ nemohla podpořit spolky materiálně, tj. vlastnit 

podium, stoly, lavice, stánky apod. a spolkům je půjčovat. K tomu pí Vítková navrhla, že 

aktualizace organizačních dat spolků, plánovaných akcí i seznam materiálního zázemí, které 

je možné vzájemně si půjčovat, by mohlo být součástí jednoho formuláře, který by MČ 

vytvořila a spolkům rozesílala.  I toto téma bude dále diskutováno. 

P. Duchek konstatuje, že spolky předaly své náměty, nyní čekají na nabídku od MČ a navrhuje 

další setkání cca za měsíc, ostatní souhlasí. 

P. Hartman ještě upozorňuje, že by MČ měla řešit převzetí movitých věcí (např. koše) do 

vlastnictví poté, co realizuje spolek grant pro veřejný prostor na pozemku MČ. Tuto 

problematiku je nutno řešit. 

Závěrem Ing. Ponicová poděkovala přítomným za účast a příjemné setkání a přislíbila další 

kulatý stůl, který se bude týkat neziskového sektoru. 

Zapsala – Ing. Zátková, 14. 4. 2015. 


